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5 e 2e helft van de competitie is voor de 
meeste elftallen alweer lang geleden begon-
nen. Toch zijn er nog links en rechts wedstrij-
den afgelast waardoor er bij o.a. de jeugd nog 
maar weinig gevoetbald is. Na de carnaval pakken 
we de draad weer op en kunnen we ons op gaan 
maken voor een lange reeks van wedstrijden tot in 
mei. De zachte winter heeft de competitieverloop 
behoorlijk in het zadel geholpen. 
De jeugd is, op de B-junioren na, een nieuwe com-
petitie indeling ingegaan, waar de teams meer in-
gedeeld zijn op hun eigen niveau. Bij de E-pupillen 
zijn de allerjongsten overgegaan naar de F-
pupillen en zullen nu ook vaker aan het spelen 
toekomen. 
De afgelopen maanden stonden vooral in het te-
ken van de winteractiviteiten bij de elftallen maar 
ook o.a. het potstoten, de nieuwjaarsbijeenkomst 
en natuurlijk de afsluitende activiteit voor het 50-
jarig jubileum. De jubileumcommissie had met het 
Gee Wee Vee Veeôs sportcafe een schot in de 
roos met de komst van Hans Kraay jr.,vele buurt-
verenigingen kwamen op dit festijn af. Een prachti-
ge avond waar Hans Kraay jr. anekdote na anek-
dote uit zijn mouw tevoorschijn haalde. Maar ook 
de gebr. van de Pavert wisten het publiek te ver-
maken met smakelijke verhalen.  
De nieuwjaarsreceptie werd als vanouds druk be-
zocht en naast de 50-, 40ï en 25 jarige jubilea 
was er speciaal aandacht voor Saskia v.d. Pavert-
Hebinck die het bestuur verliet nadat ze jarenlang 
het secretaris werk voor haar rekening nam. Spe-
ciaal aandacht was er voor de fam. Mulder die als 
blijk van waardering de GWVV tribune gekoppeld 
zag worden aan de fam. Mulder. In deze Boogbal 
kun je de details van de nieuwjaarsbijeenkomst 
vinden. 
 
Inmiddels heeft het 1e elftal al weer 3 wedstrijden 
gevoetbald waarbij de lijn van de 1e seizoenshelft 
werd doorgetrokken, ze staan in het linker rijtje wat 
zou betekenen dat ze nacompetitie of rechtstreek-
se degradatie bijna niet meer mogelijk is. In deze 
Boogbal vind je de promotie/degradatie regelingen 
en Dennis zal verslag doen van de gespeelde 
wedstrijden. 
Het 2e elftal is eind januari ook al begonnen met 
de 2e seizoenshelft en kan na het verlies tegen 
koploper Trias het kampioenschap uit hun hoofd 
zetten. Maar wie weet wat de directe concurrentie 
gaat doen in het voetbal kan het af en toe raar lo-
pen. 
Het 3e elftal is de 2e competitie helft ook goed ge-
start en kruipt langzamerhand omhoog op de rang-
lijst. Vaste verslaggever Tonny zal hierover alles 
uit de doeken doen over het wel en wee bij dit elf-
tal. 
Het 4e team kwam ook goed uit de startblokken 
door concurrent Doetinchem met 2-1 te verslaan 
en ook koploper SDOUC werd een punt afge-
snoept. Een elftal met potentie dat nog kan groei-
en. 
Het vijfde elftal heeft na de winterstop nog maar 
weinig wedstrijden gespeeld en kan er nog maar 
weinig worden gezegd over hun prestaties. De 
laatste wedstrijd die ze speelden was een zeer 
ongelukkige door eerst op een 2-0 voorsprong te 
komen gingen ze de bietenbrug op met 2-5. Als je 
tegen St. Joris speelt weet je dat je tot de laatste 

Nieuws 

minuut moet blijven knokken. 
Zoals gezegd zal na de carnaval een lange wed-
strijdreeks beginnen en zullen we in de Boogbal 
van april jullie weer op de hoogte houden van de 
prestaties van de diverse elftallen. 
In deze Boogbal veel aandacht voor de verschillen-
de acties die in maart gehouden gaan worden. Zo 
zal het 1e elftal weer rondgaan voor de potgrond-
actie, is er voor de senioren en de Aï en Bï junio-
ren een spinningavond op vrijdag 28 maart. Hier-
voor zullen de elftallen nog door de sponsorcom-
missie worden benaderd. Verder doet GWVV mee 
aan de Rabobank Clubkas 
campagne, wij roepen de le-
den dan ook op om (mits je 
lid bent bij de Rabobank) 
maximaal twee stemmen uit 
te brengen op GWVV. Per lid 
mag je vijf stemmen uitbren-
gen, dit betekent dus dat je 
ook nog andere verenigingen 
uit Varsselder-Veldhunten 
kunt steunen. 
Voor in deze Boogbal vind je 
van de diverse acties een los inlegvel. Ook in deze 
Boogbal nog de notulen van de in het afgelopen 
najaar gehouden ledenvergadering. Deze is per 
abuis niet in de vorige Boogbal verschenen. 
Verder in deze Boogbal de gebruikelijke rubrieken 
die jullie van ons gewend zijn. Speciaal aandacht 
voor de vele dorpsnieuwtjes waar de diverse ver-
enigingen hun activiteiten aankondigen. 
 
Wij wensen iedereen veel leesplezier met Boogbal-
nummer vier. 
 

De Redactie 

D .W.V.V. heeft voor volgend seizoen Eug¯ne 
Boerakker uit Ulft als hoofdtrainer aangesteld. 
TC, spelersraad en bestuur waren het vrij snel 
unaniem eens over deze aanstelling. Vanaf vol-
gend seizoen zal hij het vlaggenschip van 
G.W.V.V. gaan trainen/coachen. 
 
Eug¯ne Boerakker is geen onbekende op de ach-
terhoekse voetbalvelden. Hij speelde jaren voor 
S.D.O.U.C. en kwam 1 jaar uit voor De Graaf-
schap. Door blessureleed was hij noodgedwongen 
om te stoppen met zijn actieve voetballoopbaan. 
Hierna is hij zich gaan toeleggen op het trainer-
schap, waar hij 2,5 jaar Terborg trainde en daarna 
zijn TC 2 diploma behaalde tijdens zijn 1,5 jaar du-
rende stage bij AZSV. De laatste jaren heeft hij gas 
terug genomen om met zijn zoontje op het voetbal-
veld te kunnen staan. 
 
Wij wensen Eug¯ne een hele prettige en vooral 
sportieve periode toe bij G.W.V.V.. 
 
 
De Technische Commissie, 
Eug¯ne Lucassen en Freek van Arragon  

Dtf̄md Andq`jjdq 

unkfdmc rdhyndm 

gnnecsq`hmdq F-V-U-U- 

G.W.V.V. Agenda; 
7-21 maart Rabo clubkas campagne 
14,15 en 22 maart Potgrondactie 
15 maart Sponsorenavond 
21 maart Kaderavond 
28 maart Spinningmarathon 



BOOGBAL SEIZOEN 2013 - 2014 

Boogbal nr. 4 pagina 3 

Stem tussen 7 en 21 maart op GWVV 
Tijdens de Rabo Clubkas campagne! 

9 maart GWVV 1 - MEC 1 aanvang 14:30 uur 
16 maart Neede 1 - GWVV 1 aanvang 14:00 uur 
23 maart GWVV 1 - Etten 1 aanvang 14:30 uur 
30 maart Reunie 1 - GWVV 1 aanvang 14:00 uur 
6 april ADô69 1 - GWVV 1 aanvang 14:00 uur 

Jnl jhijdm m``q nmr 0d dkes`k  

aŜŜǊ ŦƻǘƻΩǎ ƻǇ ƘǧǇΥκκǿǿǿΦƳƛƧƴŀƭōǳƳΦƴƭκ!ƭōǳƳҐ9¦±уh¸.± 

b a de overwinning op SVBV (Barchem) ston-
den er voor de komende weken zware wed-
strijden op het programma. Tegenstanders Tri-
as, Terborg, Dinxperlo en VVG allemaal lager op 
de ranglijst dan GWVV maar wel tegenstanders 
waar je vol aan de bak moet. 
 
Van Trias werd de eerste wedstrijd met 0-2 ge-
wonnen maar de club uit Winterswijk klimt lang-
zaam omhoog op de ranglijst en zou in Varsselder 
ook graag de punten meenemen. 
Tot aan de rust leek het daar ook op want GWVV 
ging met een 0-2 stand rusten. Gelukkig kon Vars-
selder de 2

e
 helft naar zich toe trekken en de eind-

stand tot 2-2 terugbrengen al waren de kansen er 
om de 3 punten te pakkené Doelpuntenmakers 
Martin Bolk en Dominiek Seinhorst. 
 
Ook tegen Terborg werd de 1e wedstrijd gewon-
nen, een zwaar bevochten maar terechte overwin-
ning. Ook in Varsselder zou GWVV het niet ge-
makkelijk krijgen. Varsselder begon sterk en 
kwam terecht op een 1-0 voorsprong. Na de rust 
begon Terborg sterker te spelen en meer grip op 
de wedstrijd te krijgen. Na een stevige overtreding 
van Sven kreeg Terborg een vrije trap, die prach-
tig in de kruising werd gekruld. Na de 1-1 was het 
een open wedstrijd die beide kanten kon uitvallen. 
De betere kansen waren voor Varsselder die ook 
uiteindelijk aan het langste eind trokken en de 
winnende 2e goal scoorde. Eindstand 2-1. Doel-
punten van Niels Schweckhorst en Mark Kemper-
man. 
 
Op 9 februari een inhaalweekend waarin GWVV 
afreisde naar Dinxperlo. Dinxperlo, ook een ploeg 
uit de onderste regionen die de 2e helft van het 
seizoen moet knokken om degradatie te voorko-
men. De 1e helft werd GWVV onder de voet gelo-
pen en kreeg Dinxperlo diverse kansen maar ging 
slechts met een 1-0 voorsprong pauzeren. Nadat 
Patrick de heren even had ñtoegesprokenò kwam 
er een ander GWVV het veld op. Een compleet 
ander beeld de 2e helft waarin Dinxperlo er weinig 
meer aan te pas kwam. GWVV kwam op gelijke 
hoogte door een bekeken schot van Dominiek 
Seinhorst. Enkele minuten voor het einde van de 
wedstrijd kwam Varsselder zelfs op voorsprong 
door een fantastisch afstandsschot van Martin 
Bolk. Een pegel van een kleine 30 meter boven in 

de kruising. Heel Varsselder dacht dat de puntjes 
binnen waren maar in de blessuretijd scoorde 
Dinxperlo de gelijkmaker na een fout in de GWVV 
defensieé 
 
De laatste wedstrijd voor het vrije carnavalsweek-
end was in Gaanderen tegen VVG. 
VVG dat de laatste wedstrijden tegen koploper Re-
unie won en gelijk speelden tegen Ulftse Boys was 
erop gebrand om ook tegen Varsselder punten te 
pakken. De beginfase was voor VVG dat ook de 
openingstreffer scoorde al na 3 minuten. Varssel-
der dat beter ging spelen en nog voor rust de stand 
wist te keren door een doelpunt van Ramiro en 
vlak voor rust een kopgoal van Niels Schweck-
horst. Ook de 2e helft 
creeerde GWVV  nog di-
verse 100% kansen maar 
kwam het niet meer tot 
scoren. Het was Gaande-
ren dat in de 81 minuut de 
gelijkmaker scoordeé 1 
punt, waar GWVV meer 
punten had moeten heb-
ben maar het verzuimde 
om afstand te nemen van 
VVG. 
 
Zondag 2 maart is er 
geen voetbal, carnavalsweekend.  
Zondag 9 maart speel GWVV 1 thuis 
tegen MEC 1. Graag tot dan!! 

G.W.V.V. 1 é. langs de lijné 
Dennis Lohschelder 

http://www.mijnalbum.nl/Album=EUV8OYBV
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Woord van welkom. 
 
Bedanken: 
Weer een jaar voorbij waarin we samen weer veel 
hebben mogen samenwerken, kunnen genieten, 
zaken hebben gerealiseerd en vele sportieve 
hoogte- en dieptepunten hebben mogen beleven. 
Ik wil om te beginnen iedereen bedanken die dit 
weer mogelijk hebben gemaakt.   
Trainers 
Aanvoerders en elftal leiders 
Wedstrijdsecretariaat  
Scheidsrechters 
Barpersoneel 
Tuinploeg en klussers 
Papierploeg 
Boogbal 
Jeugdbestuur en overige hoofdbestuursleden 

Al deze vrijwilligers hebben weer gezorgd voor 
een goed jaar. Zonder jullie was dit allemaal niet 
mogelijk geweest  
Ik wil dan ook graag een applaus voor al deze vrij-
willigers. 
 
Korte terugblik 
Korte terugblik van enkele hoogte- en dieptepun-
ten. Op de eerste plaats wil ik graag even stil 
staan bij enkele dierbaren die ons in 2013 zijn ont-
vallen en die ieder op hun manier veel voor 
GWVV hebben betekent. 
Patrick heeft aangegeven GWVV na dit seizoen te 
verlaten. Daar zullen we aan het eind van het sei-
zoen op gepaste wijze bij stil staan. Wij wensen 
Patrick alvast heel veel succes bij zijn nieuwe club 
Etten. 
 
- Promotie naar de 4de klasse  
- Kampioenschap van het 5de elftal. 
- Komst van vele jeugdleden hetgeen zeker een 
verrijking is gebleken voor GWVV 
- Het feest rondom het 50-jarig bestaan was een 
groot succes 
- GWW heeft voor het volgend seizoen ook al een 
nieuwe trainer. Het is Eugene Boerakker. Wij zijn 
blij met deze keuze en wensen Eugene alvast veel 
succes bij GWVV.  
- Ook onze huidige assistent Trainer Raymond 
Wienholts blijft het volgende seizoen. Ook Peter 
Roes gaat volgend jaar verder. Ook hier zijn we 
erg blij mee. 
Tevens heeft Frans van Harreveld aangeven ook 
volgend seizoen de lagere elftallen te blijven trai-
nen. 

 
Toespraak 
Om 3 redenen ben ik voornemens vandaag de 
kortste toespraak te houden uit mijn voorzitter-
schap.  
De eerste reden is dat er vandaag veel mensen 
gehuldigd worden en dat we afscheid nemen van 
Saskia als bestuurslid na 10 jaar. Ik vind dat zij het 
verdienen de meeste tijd en aandacht te krijgen. 
De 2de reden is dat ik ook eens gehoor wil geven 
aan de klachten dat een toespraak van de drinktijd 
afgaat. 
De 3de reden is het feit dat er niets bijzonders ge-
beurd binnen GWVV. De periode van grote veran-
deringen zijn afgerond. Wat ons rest is het genie-
ten. GWVV is financieel gezond, we hebben ¯¯n 
van de mooiste complexen in de regio en doen het 
sportief erg goed. Natuurlijk zijn er intern altijd wel 
zaken die de aandacht vragen maar dit valt onder 
lopende zaken. Dus waar hebben we het over. 
 
Ter voorbereiding van de jubilarissen die ik van-
daag ga huldigen keek ik weer eens in de jubileum-
boeken om nog wat wetenswaardigheden op te 
zoeken. Voorin het jubileumboek 1988-2003 staat 
een voorwoord van mij vermeld. Ik heb dit geschre-
ven in 2002-2003. Toen ik dit stuk weer eens las 
vond ik het een goed moment om daar nu eens op 
terug te kijken. Dit seizoen bestaan we 50 jaar en 
een jubileum is meestal een moment om terug te 
kijken op alles wat de afgelopen tijd is gebeurd. In 
dit voorwoord geef ik echter aan dat een jubileum 
een goed moment is om vooral vooruit te kijken.   
Resultaten uit het verleden zijn geen garantie voor 
de toekomst. Het is hoogstens een nieuwe bouw-
steen voor de volgende stap. 
In 2003 was de wereld om ons heen al aan het ver-
anderen en dat doet ze overigens continue. Taak 
van een bestuur is het om telkens weer de positie 
te bepalen van je vereniging in deze veranderende 
wereld. Al in 2003 was er sprake van krimp die de 
overheid toen nog zelf heeft gegenereerd door te 
besluiten dat kleine kernen niet meer mochten 
groeien. In mijn voorwoord riep ik op om meer met 
de lokale verenigingen te gaan samenwerken. Sa-
men kun je de problematiek van krimp en verdere 
individualisering aan. Natuurlijk wist ik toen niet dat 
er een paar jaar later een klimaat zou ontstaan 
waarin zich enorme kansen zouden voordoen. Al-
les kwam in een stroomversnelling. Niet alleen om-
dat de politiek ons kansen bood, maar vooral om-
dat er mensen waren vanuit verschillende vereni-
gingen die deze kansen ook wilden benutten. 
Wat ik hiermee wil zeggen is dat je als vereniging 
zeker moet genieten van de resultaten die je hebt 
bereikt met zijn allen. Maar dat het belangrijkste is 
om altijd vooruit te blijven kijken. Je moet altijd in 
kunnen en willen spelen op de veranderende we-
reld om je heen. GWVV kan de komende jaren de 
wereld aan, maar er zal een tijd komen dat al het-
geen dat we nu met zijn allen hebben bereikt ook 

MHDTVI@@QR- 

AHIDDMJNLRS 1/03 

I et is al weer een paar maanden terug, toch 
willen we als redactie jullie de nieuwjaarstoe-
spraak en de huldiging van de jubilarissen niet 
onthouden. 
 
Op zondag 5 januari jl. werd het jaar zoals de laat-
ste jaren gebruikelijk begonnen met het snerttoer-
nooi. Nadat de spieren voor de 1e keer in het 
nieuwe jaar goed hun werk hadden gedaan was 
het na de erwtensoep goed toeven op de goed 
bezette nieuwjaarsbijeenkomst.  
Ook voorzitter Wim Pruyn had zich goed voorbe-
reidt en sprak de volgende woorden tot de aanwe-
zigen; 
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niet meer toereikend is als we niet voorbereid zijn. 
 
Een valkuil van succes is dat je gas terugneemt en 
er op vertrouwd lang te kunnen teren op wat je 
hebt. Daarom is het van belang energie te steken 
in het behouden van wat je hebt en om samen een 
toekomstvisie te hebben. Het is aan het bestuur 
om ons regelmatig de vraag te stellen waar staan 
we over 15 jaar en wat willen we over 15 jaar. 
Neem een voorschot op wat er kan gaan komen in 
plaats van te lang terugkijken op wat was.  
 
Door een energieke stroom te ontwikkelen van le-
den, vrijwilligers en bestuur binnen de vereniging 
waarin ruimte is om dit soort vraagstukken te be-
noemen en te bespreken, voorkom je dat je over 
een paar jaar alsnog achter de feiten aanloopt. Het 
zou mooi zijn als we een dergelijke beweging op 
gang konden krijgen. Een beweging waarin niet 
alleen het bestuur, maar ook de leden regelmatig 
actief naar de toekomst willen kijken. Dit om ont-
wikkelingen tijdig in te schatten en om tijdig maat-
regelen te nemen en te voorkomen dat we achter 
de feiten aan  lopen.  
Want iedereen weet: ñals je achter de kudde loopt, 
loop je altijd in de strontò 
 
Ons gezamenlijke doel moet zijn dat er over 30 
jaar nog steeds gevoetbald wordt in Varsselder-
Veldhunten, ondanks de tegenwind die absoluut 
weer eens gaat waaien. 
 
Ik wens iedereen een fantastisch en vooral ge-
zond 2014. Het jaar waarin we ook met zijn al-
len gaan vooruitzien. 
 
Na deze wijze woorden van de voorzitter werd er 
even een glas/plas pauze ingelast voordat overge-
gaan werd naar de huldiging van de jubilarissen 
die in dit jubileumjaar wel erg groot was. 
 

50 jaar lid. 
 

. ij het feest ter gelegenheid van het 50-jarig 
bestaan hebben wij deze jubilarissen al naar 
voren gehaald en voorzien van een button. 
Vandaag doen we dit nog eens over en zullen de 
jubilarissen offici±ler worden onderscheiden met 
een speldje. 

F-V-U-U- 

ITAHK@QHRRDM 

Gert Slutter  
Actief voetballer, oud be-
stuurslid 
 
 
 
 
 
 

Leo Slutter 
 
 
 
 
 
 

 
Actief voetballer, samen-
steller drukker Boogbal. 
 
 
 
 
 

Benny Kroesen  
Actief voetballer, aanvoer-
der, oud bestuurslid, se-
cretaris, jeugdvoorzitter, 
Klusjesman, lid van ver-
dienste, Boogbalschrijver 
Weet je nog van toen? 
 
 
 

Jan Frazer  
Actief voetballer, oud be-
stuurslid, lid bouwcommis-
sie kleedkamers 1995,  lid 
van verdienste. 
 
 
 
 

Bennie Ditters Actief voetballer, elftallei-
der, oud entreegeldheffer 

Theo Boerboom 
 

 
Actief voetballer, oud be-
stuurslid, supporter 
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40 jaar lid 
 
Dit jaar waren de volgende leden 40 jaar lid. 
Ben Hendriksen.  
Mark Visser   
Hennie Ketelaar 
Rien Klompenhouwer 
Gert Ketelaar 
Bennie Mulder 
 
Ben Hendriks heeft zich afgemeld evenals Mark 
Visser i.v.m. vakantie  
 
Hennie ketelaar. 
Je voetbalcarri¯re heeft helaas 
niet zo lang mogen duren. Door 
blessureleed ben je vroegtijdig 
gestopt. Gelukkig ben je daarna 
binnen de vereniging actief ge-
bleven. Je was grensrechter en 
clubscheidsrechter. Na eerste 
stage gelopen te hebben bij het 
derde als grensrechter ben je 
kort daarna grensrechter gewor-
den bij het 1ste elftal. In het sei-
zoen 1998-1999 ben je zelfs nog kampioen gewor-
den met het eerste. Ook ben je later nog club-
scheidsrechter geweest. Vooral met het Jan Rie-
ken toernooi  ben je actief als scheidsrechter. Ook 
heb je nog een tijd in de Boogbalploeg gezeten en 
ook ben je actief geweest in de papierploeg 
 
Als er geklust moet worden ben je ook meestal van 
de partij. Zo zijn er diverse projecten geweest in 
het verleden of klussendagen waarop je actief was. 
Bij de zelfwerkzaamheden bij de aanleg van het 
kunstgrasveld heb je ook weer de nodige uren ge-
holpen. Wat wel opviel was, dat je de meeste tijd 
op de heftruckje zat. Dit zal waarschijnlijk te maken 
hebben gehad met je hielblessure.  
 
Al ben je niet meer actief op voetbal gebied, je bent 
nog wel regelmatig in het ñDorpshuusò te vinden als 
er wat georganiseerd is. Zo wist je in 2012 nog het 
jaarlijks potstoten te winnen. Helaas kon je het af-
gelopen jaar de titel niet prolongeren en lag je er 
snel uit. 
Hennie bedankt voor al-
les wat je voor GWVV 
hebt gedaan in de afgelo-
pen 40 jaar en ik hoop 
dat we nog lang een be-
roep op je kunnen doen 
als er onderhoud ge-
pleegd moet worden of 
als er weer eens wat ver- 
of gebouwd moet worden 
binnen de vereniging. 
 
Rien Klompenhouwer. 
Rien je bent nu 40 jaar lid van 
GWVV en het lijkt ook wel als of je 
al een mensen heugenis voetbalt. 
Hoewel je eigenlijk een laatbloeier 
bent. Je bent pas op je 15de gaan 
voetballen bij de B-A Junioren met 
o.a. Marinus Hendriksen.  
Je hebt in het algemeen altijd in 
de lagere elftallen gevoetbald. 
Hoewel het verhaal gaat dat je 
met het 1ste mee bent geweest 
naar het toernooi in Anholt.  Je hebt alle elftallen 
wel doorlopen en bent nog steeds actief, nu in het 
3de elftal. Zelf heb ik ook jaren met je mogen voet-
ballen. Je was altijd wel een vaste waarde omdat je 
op het veld overal inzetbaar was. Door je behoorlij-
ke techniek (behalve koppen, daar heb je een 
bloedhekel aan) kun je op veel posities spelen en 
vooral je vastberaden inzet wordt gewaardeerd. Je 

Theo te Kaat   
      
 
 
 
 
 
 
 

 
Actief voetballer, meer 
dan 1000 wedstrijden 
voor GWVV, huidig en-
treegeldheffer. Klusser 

Paul Schut 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Actief voetballer, oud 
bestuurslid, veldconsul, 
lid onderhoudsploeg, 
klusjesman, kunstgras 
specialist en erelid, 

Jan Roes 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Actief voetballer, oud en 
huidig bestuurslid, 
jeugdvoorzitter, redactie 
Boogbal, erelid en 
schaatser. 

Jules van de Pavert 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Actief voetballer, aan-
voerder, elftalleider, oud 
bestuurslid, TC-lid, ere-
lid 

Frank Slutter 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Actief voetballer, inleg-
ger Boogbal. 
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kon het de te-
genstander in de 
wedstrijd behoor-
lijk zuur maken, 
waarbij je wat 
fysieke inzet niet 
schuwde en als 
het moest ook 
aan de noodrem 
kon trekken. Om 
vervolgens met 
het meest onschuldige gezicht te staan kijken. 
In die tijd had je ook een toepasselijke bijnaam. Je 
werd vergeleken met ñRavanelliò naar de bekende 
voetballer van Juventus. De gelijkenis met jullie 2 
was wel erg groot. De een zegt vanwege de  kwali-
teiten  de ander zegt vanwege het uiterlijk en dan 
vooral het grijze haar.  
Enkele hoogte punten waren ongetwijfeld het kam-
pioenschap met het 4de in het seizoen 1995-1996. 
De trip naar Mallorca en het kampioenschap met 
het 4de in seizoen 2005-2006  
Je bent nu ¯¯n van de oudere actieve spelers bij 
GWVV, maar nog altijd  strijdbaar in het veld en net 
als in het verleden een vaste waarde op het trai-
nen. Je zult niet snel een training overslaan. Je 
vindt de derde helft ook belangrijk je bent dan ook 
altijd ¯¯n van de vaste waarden na de wedstrijd. 
Naast je activiteiten als actief voetballer ben je 
vaak ook bereid om iets extraôs te doen. Zo heb je 
nog een tijdje de barbezetting gedaan in de kantine 
en ben je er ook vaak als er geklust moet worden. 
Je staat dan ook op diverse fotoôs van klussenda-
gen en bij andere bouw of verbouw activiteiten. 
Rien, ik hoop dat je nog jaren actief mag blijven als 
voetballer en dat we nog vaak gebruik van je mo-
gen maken als er weer wat geklust moet worden. 
 
Gert Ketelaar. 
 
40 jaar lid van 
GWVV. Volgens 
het archief werd 
je lid van GWVV 
op 2 juni 1973, 
terwijl je pas in 
de competitie 
van 1975-1976 
voor het eerst 
als actief speler 
meedeed.  
 
 
 
40 jaar lid van GWVV betekent in jouw geval,  40 
jaar enorme betrokkenheid. In deze afgelopen 40 
jaar heb je dan ook diverse taken binnen de vereni-
ging gehad. Na je actieve voetbalcarri¯re heb je de 
nodige andere verantwoordelijkheden op je geno-
men. 
Zo was je: bestuurslid en jeugdbestuurslid,2de voor-
zitter, jeugdtrainer (o.a. de A en B-junioren 1980-
1981), toto-lotto man, elftal leider, grensrechter en 
wedstrijdsecretaris en ben je nu verantwoordelijk 
voor de opvang en begeleiding van de scheids-
rechter bij thuiswedstrijden. 
Het is dan ook niet vreemd dat je al vanaf 2003 
erelid bent van GWVV en tevens bent  onderschei-
den door de KNVB met de zilveren Bondsspeld.  
In 1977 ben je toegetreden tot het bestuur in het 
jaar dat Theo van Niersen voorzitter werd. Het be-
stuur bestond toen naast jou en Theo van Niersen 
nog uit Frans Mulder als secretaris Ben Hendriksen 
als penningmeester en de overige leden Joop Dit-
ters, Bennie Kroesen en A. Slutter.  
Je bent maar liefst 25 jaar bestuurslid geweest en 
bent in die jaren nauw betrokken geweest bij de 
totstandkoming van de tribune, kantine, en in 1995 
met de nieuwe kleedkamers. Daarom ben je ¯¯n 

van de belangrijke 
mensen die in het 
verleden de basis 
hebben gelegd 
waarop deze gene-
ratie kon veder 
bouwen. 
 Al die jaren heb je 
op jouw persoonlij-
ke wijze invulling 
gegeven aan deze 
functie. Je enorme 
liefde voor de club 
en je persoonlijke 
instelling om de zaken nauwkeurig en nauwgezet 
te doen. Vanuit deze passie en de wil om alles 
goed te doen, heb je ook wel eens wakker gele-
gen over beslissingen en lopende zaken binnen 
de vereniging. 
Toen de plannen voor het ñDorpshuusò en de ver-
anderingen die dit met zich mee zou brengen voor 
GWVV steeds concreter werden, heeft jou dit be-
hoorlijk aangegrepen. Je was in het begin dan ook 
niet een voorstander van deze veranderingen. Al-
les wat er in de afgelopen jaren was opgebouwd 
werd op het spel gezet.  
Met name uit bezorgdheid voor de club bleef je 
echter de processen volgen en bleef je vragen 
stellen. Deze houding heeft er toe geleid dat jij als 
®®n van de kritische volgers de juiste en indrin-
gende vragen stelde en het bestuur zo alert bleef 
houden. Het heeft er ook toe geleid  dat je hier nu 
nog steeds staat als een zeer betrokken lid die 
zich nog steeds inzet voor de club en met trots 
over de ñBuitenhamò loopt. 
In 2003 nam je afscheid als bestuurslid van 
GWVV. In mijn toespraak van toen heb ik enkele 
specifieke kenmerken van je benoemd die tot op 
de dag van vandaag nog steeds gelden. De waar-
den die jij toen en nu nog hanteert zoals nauwge-
zetheid en nauwkeurigheid, eerlijkheid, integer 
zijn, groot verantwoordelijkheid gevoel zijn en een 
enorme clubliefde zijn nog steeds belangrijke pij-
lers binnen GWVV en jij zult altijd ¯¯n van de be-
langrijke grondlegger blijven van deze waarden.  
Gert ik hoop dat je nog lang actief mag blijven bin-
nen GWVV, nog elke zondag zenuwachtig bent 
voor de wedstrijd en nog in lengte van jaren je te-
rechte vragen blijft stellen bij alles wat er gebeurd. 
 
Bennie Mulder. 
40 jaar lid en in die jaren uit-
gegroeid tot laten we zeggen 
een bekende vertegenwoor-
diger van GWVV die niet 
meer weg te denken is bin-
nen de vereniging. Laten we 
beginnen met je voetbalcarri-
¯re dat duurt tenminste niet 
zo lang.  
Zelf heb ik nog jarenlang met 
je gevoetbald en wat ik het 
meest van je kan heinneren 
waren je rushes vanaf de 
flank en het scoren vanuit de meest onmogelijke 
posities. Dat zat natuurlijk in je opportunistische 
spel, maar kwam vooral ook omdat je ook kiezel-
hard kon schieten. En je was verrassend snel voor 
je postuur. Helaas heeft knieproblemen ervoor 
gezorgd dat je vroegtijdig moest stoppen met 
voetballen. Dat knie is de afgelopen jaren altijd 
wel een probleem geweest tot begin december. 
Toen krijg je met Sinterklaas het mooiste cadeau, 
een nieuw knie. Hoe gaat het nu met je? (noot re-
dactie Bennie geeft aan dat het herstel spoedig 
verloopt, maar dat het nog wel een tijdje zal duren 
totdat hij weer helemaal 100% mobiel is) 

(Vervolg Nieuwjaarsbijeenkomst) 
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Bennie, je zet je al jaren in voor de club. Deels 
verricht je betaalde werkzaamheden als accom-
modatie beheerder, maar daarnaast deed en doe 
je nog veel meer. Zo zit je in de activiteiten com-
missie, zit je in het Jan Rieken comit® en  ben je 
bij menig pupil uit het verleden bekend als de gro-
te animator tijdens de jeugdkampen. Ook was je  
jarenlang scheidsrechter, vooral tijdens het Jan 
Rieken toernooi, en was je lid van diverse bouw 
en onderhoudsploegen. En wat menigeen wellicht 
al is vergeten, je bent ook nog trainer geweest van 
de meisjes. En dit was best zwaar, 
Bennie, jij ademt GWVV en het zit in je genen 
Jouw beleving  als het gaat om GWVV gaat heel 
ver. Jouw emotionele thermometer gaat gelijk op 
met de situatie waarin GWVV verkeerd. Gaat het 
goed met GWVV dan gaat het ook goed met  jou 
en gaat het slecht met GWVV dan gaat het ook 
slecht met jou. Deze emotie gaat soms heel ver. 
Waarbij je ook wel eens met de beste bedoelingen 
en met een zuiver hart net even te ver gaat. Ge-
lukkig ben je er ook de man na, dat dit gezegd en 
besproken kan worden. 
Daar staat tegenover dat je ziel en zaligheid legt in 
het welzijn van je cluppie. Je weet vaak mensen 
enthousiast te maken en te mobiliseren. Ook treed 
je weleens op jouw eigen wijze corrigerend op, 
maar altijd in het belang van de club. Je bent voor 
het bestuur dan ook een schakel als het gaat om 
overzicht op de ñBuitenhamò en de naleving van 
regels en afspraken. 
Bovenal ben je een mooi mens. Iemand met echte 
emotie en niet bang om deze te laten zien. Ruwe 
bolster blanke pit, puur in je doen en laten vanuit 
de beste bedoelingen, maar met alle daar bij be-
horende valkuilen.  
Ik wil je dan ook graag deze spelt op spelden en je 
bedanken voor alles wat je voor GWVV hebt ge-
daan en voor alles wat je nog gaat doen. 
 
Binnen het be-
stuur vonden we 
dat jouw 40-jarig 
jubileum niet zo 
maar voorbij kon 
gaan. Bennie, je 
bent de opvol-
ger in een lange 
reeks van ver-
diensten die de 
familie Mulder al 
heeft gehad 
voor GWVV. Het 
begon natuurlijk 
met de rol van Frans Mulder sr. bij de oprichting 
van GWVV in 1963 en zijn jarenlange bestuurs-
functie als secretaris. Daar bleef het niet bij. We 
herinneren ons allemaal nog de fijne en goede 
jaren in Caf® Mulder, dat jarenlang als kantine 
heeft gediend. Toen deze functie werd overgeno-
men door de kantine, bleef de familie Mulder gast-
heer. De rol werd overgenomen door Frans jr. en 
zijn Diny. Niet alleen waren zij druk met de kanti-
ne, maar zorgden zij er ook voor dat de  accom-
modatie er altijd piek fijn bij lag.  
Bennie,  jij hebt deze traditie voortgezet en doet dit 
nu met veel inzet en passie. De familie Mulder 
heeft dan ook al 50 jaar lang vanaf de oprichting 
een essenti±le rol vervult binnen GWVV en de 
naam  Mulder loopt als een rode draad door de 
geschiedenis van GWVV, zowel binnen als buiten 
de vereniging. Het enige dat verwijst naar deze 
belangrijke rol die de familie Mulder heeft en heeft 
gehad voor GWVV is een enkele foto van Frans 
Mulder sr. in de vergaderkamer. 
Het bestuur heeft dan ook in overleg met de Stich-
ting ñBuitenhamò besloten om op een meer zicht-

baardere wijze onze dank uit te spreken voor de rol 
die de familie Mulder heeft gehad voor GWVV door 
de naam Mulder te verbinden aan de tribune. 
Bennie, ik vind het een bijzondere eer om aan 
jouw,  als huidige actief lid van de familie Mulder en 
als de vertegenwoordiger van de familie, het bord 
te overhandigen dat  een zichtbare plek moet krij-
gen op de tribune. 
(noot redactie; hierna gaf Bennie overmand door 
emoties aan dat dit alles niet mogelijk zou zijn ge-
weest door de grondleggers van het 1e uur van 
GWVV en vroeg dan ook om een geweldig applaus 
voor deze oudere generatie) 

25 jaar lid 
Dit zijn de volgende leden 25 jaar lid; 
Dirk Wanders 
Eug¯ne Lucassen 
Carlo Cornielje 
 
Carlo Cornielje 
Carlo, je kwam 25 jaar geleden 
als Azumse bij het 3de voetballen 
en je werd volgens mij al direct 
kampioen. Ik kan je zelf nog 
goed herinneren als voetballer, 
omdat we ook een paar jaar sa-
men hebben gespeeld. Je kon 
ontzettend hard schieten en heb 
zo ook al meermalen mooie 
goals gemaakt. 
Helaas moest ook jij vroegtijdig stoppen met voet-
ballen door een knieblessure. Je hebt nog wel ge-
probeerd alleen nog mee te trainen, maar meer zit 
er niet meer. Als we Carlo moeten geloven doet 
alles het nog prima behalve zijn knie±n. Dit is ook 
de reden dat hij helaas met voetballen moest stop-
pen. Alleen met jan Rieken toernooi wil Carlo het 
nog wel eens proberen.  
Gelukkig ben je niet verloren gegaan  voor GWVV 
en ben je samen met Nico leider geworden van het 
4de elftal. Volgens mij vanaf het seizoen 1995-
1996. Al jaren vorm je samen met Nico, met een 
korte tussenpauze, een vast koppel als leider van 
het huidige 3de elftal. En tegenwoordig ook samen 
met Wies. 
Hoogtepunten waren ongetwijfeld het seizoen 2005
-2006 toen je met het 3de op trainingskamp ging en 
dat seizoen ook kampioen werd. En ook het vorig 
seizoen waarin je met het 5de kampioen werd en 
promoveerde. Ik heb ook begrepen dat je ook fana-
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Meer fotoôs nieuwjaarsbijeenkomst op: 
http://www.mijnalbum.nl/

Album=86NFJOK4#B6SWKU4Y 

tiek de groepsWhatsapp gebruik van GWVV, waar-
bij het natuurlijk alleen maar om voetbalzaken gaat, 
toch? 
Naast het voetbal hou je jezelf wel fit in de sport-
school. Als we de verhalen moeten geloven is dit 
niet alleen om te sporten, maar speelt het uitzicht 
ook een grote rol. Tevens moet het 4de je elk jaar in 
mei het 2 weken zonder jou stellen, want dan zit je 
met je gezin in Turkije voor de rust, het mooie weer 
en natuurlijk weer het uitzicht. Naast de activiteiten 
die jij verricht voor GWVV lever je ook een bijdrage 
aan de gezelligheid, vooral in de derde helft.  Je 
hebt altijd wel  een mop of een smeuµge anekdote 
te vertellen, waarna 
een groot deel van 
het 4de weer met 
rooie oortjes aan 
tafel zit  
 
Carlo, bedankt voor 
de afgelopen jaren 
daarin je actief bent 
geweest voor 
GWVV en ik hoop 
dat er nog vele jaren 
volgen 
 
Eug¯ne Lucassen. 
Eug¯ne, je kwam  vanaf Viod 
bij GWVV voetballen, in het 
legendarische GWVV 7 (of 
6). De liefde had jou naar 
Varsselder getrokken, want 
je had verkering met Francis. 
Ook een Lukassen,  maar 
dan zonder c, dus van de 
minder adellijke tak. 
Later heb je toch de opstap 
gemaakt naar GWVV 3,  
want je kon best een potje 
voetballen. Vooral  als je 
moest voetballen tegen je  neefjes uit Kilder.  
Je speelde vaak mid-mid en als je gras had gero-
ken was je een ander persoon. Buiten het veld een 
zeer vriendelijke, rustige  aardige jongen maar in 
het veld had je het regelmatig aan de stok met de  
scheidsrechter (of zelfs met eigen medespelers)  
Dit kwam door je grote wedstrijdmentaliteit en de 
drang absoluut niet te willen verliezen. Na de wed-
strijd was je weer even goede vrienden, pilsje erbij 
en alles is weer goed. 
Ook de jaarlijkse uitstapjes met GWVV 6 en 7 wa-
ren voor jou een hoogtepunt. Hierbij waren de ei-
gentijdse lachbuien weer de graadmeter voor een 
geslaagd weekend. Door een vervelende knie bles-
sure moest je stoppen met voetballen. 
Daarom werd je in 2001 Eug¯ne gevraagd om 
wedstrijdsecretaris te worden bij GWVV. Een schot 
in de roos voor GWVV, want je doet dit buitenge-
woon voortreffelijk.  
Veel, heel veel werk wordt door jou verzet. Werk 
dat niet vaak wordt gezien. Belletje hier, belletje 
daar, scheidsrechters regelen, wedstrijdzaken op 
de website zetten en elke donderdagavond present 
om de zaakjes voor zondags weer goed geregeld 
te krijgen. Alle zaken betrekking hebbend op Tech-
nisch vlak (TC) deed je in het verleden met Jules, 
Koen en nu samen met Freek. Na de zakelijke af-
handeling van de wedstrijdzaken is het dan ook 
weer gezellig op de donderdagavond. 
Ook als waterkracht specialist ben je betrokken 
geweest bij de aanschaf van de regeninstallatie en 
nog steeds spreek je samen met Paul af wat het 
beste is bij de beregening van de velden.  
Ook ben je meestal van de partij met de klussen-
dag. Dan worden de reclameborden  door jou met 
de warme waterkracht spuit weer schoongespoten. 
Eug¯ne, jij ging een keer met het bestuur van de 
fanfare St.Gregorius stappen in Doetinchem. Op 

die avond had je de regeninstallatie opgezet op 
het hoofdveld want het was voor de tijd van het 
jaar behoorlijk droog. De regeninstallatie moest 
echter de volgende morgen al wel weer opgerold 
zijn, want de E-pupillen moesten er voetballen. En 
jullie raden het al, Eug¯ne werd telkens overge-
haald om elke keer weer dat laatste biertje te drin-
ken. Halverwege de nacht kwam je aan op het 
voetbalveld om de installatie uit te zetten. De vol-
gende morgen overwogen de leiders van de E-
pupillen om de wedstrijd maar af te gelasten om 
dat het door en door nat was op deze mooie stra-
lende zaterdagmorgen. Gelukkig kon de wedstrijd 
door het snel zak-
kende water alsnog 
door gaan.  
Eug¯ne bedankt 
voor de vele jaren 
waarin je actief 
bent geweest voor 
GWVV en hoop dat 
er nog vele jaren 
volgen. 
 
 
 
 
Dirk Wanders 
Dirk, je bent niet alleen 
al lang lid van GWVV,  
maar ook al net als Hen-
nie al lang buurman van 
de òBuitenhamò. Je voet-
balcarri¯re eindigde he-
laas vrij plotseling al op 
jonge leeftijd 
Volgens mij voetbalde je 
bij de A of B junioren 
toen je knie ernstig ge-
blesseerd raakte. Ik kan 
me nog herinneren dat je in de catacombe lag bij 
de kleedkamers op een brancard met een behoor-
lijk verwrongen knie. Dat was geen fijn gezicht.  
Je bent daarna even uit beeld geweest maar in 
1988 heb je je gelukkig weer aangemeld als lid en 
werd je leider. Je was als leider betrokken  bij het 
kampioenschap van het 3de elftal in seizoen 1989-
1990.  
Al vroeg verrichte je naast het voetballen al vrijwil-
ligerswerk. In 1984 was je ook zeer actief als vrij-
williger bij de bouw van het clubhuis. En ook later 
heb je regelmatig 
hand en spandiensten 
verleend bij klus werk-
zaamheden. 
Al 25 jaar ben je 
GWVV trouw geble-
ven en ik wil je bedan-
ken voor alles wat je 
voor GWVV hebt ge-
daan en ik hoop in de 
toekomst nog regel-
matig een beroep op 
je te kunnen doen. 

http://www.mijnalbum.nl/Album=86NFJOK4#B6SWKU4Y
http://www.mijnalbum.nl/Album=86NFJOK4#B6SWKU4Y
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Saskia van de Pavert-
Hebinck. 
 
Saskia, na een periode ver-
zorger te zijn geweest bij het 
1ste elftal met Marcel als 
hoofdprijs, was je toe aan 
een andere uitdaging binnen 
GWVV. Je was ook actief in 
de boogbalploeg en in de 
barploeg. Iemand met een 

GWVV hart die zich wil inzetten voor de club. 
Toen we je dan ook vroegen om de plek over te 
nemen van Hans Gerritsen in het bestuur zei je na 
een relatief korte denkpauze gelukkig ja. 
Zo gebeurde het dat je met ingang van het sei-
zoen 2003-2004 in het bestuur kwam. 
Nu 10 jaar later nemen we als bestuur afscheid 
van jouw als bestuurslid. In eerste instantie ben je 
na 9 jaar gestopt, maar omdat het maar niet lukte 
om een vervanger voor je te vinden was je geluk-
kig bereid nog een jaar langer door te gaan. 
Al die tijd ben je verantwoordelijk geweest voor 
het secretariaat. Een belangrijke functie binnen 
het bestuur. Je was de spil die alles coºrdineerde,  
Je was de eerste vrouw binnen GWVV die in het 
bestuur kwam en daar hebben we nooit spijt van 
gehad. Jij wist vaak met een andere invalshoek 
naar zaken te kijken dan wij mannen die denken 
verstand van voetballen te hebben. Jou aanwezig-
heid bracht een goede mix in de discussies en de 
beeldvorming. 
 
Belangrijkste was na-
tuurlijk dat de zaakjes 
binnen het secretariaat 
op orde waren. Daar 
hebben we als bestuur 
geen enkele klachten 
over. 
10 jaar lang kenmerkte 
jouw invulling van de 
werkzaamheden door: 
nauwkeurig, tijdigheid 
en volledig. Altijd wa-
ren de stukken tijdig volledig en foutloos aanwe-
zig, altijd wist je de deadlines in de gaten te hou-
den en binnen deze deadline zaken aan te leve-
ren. 

Dit was ook echt nodig, want deze afgelopen 10 
jaar waren soms best tropenjaren. Als we kijken 
wat er die afgelopen periode op de agenda heeft 
gestaan en wat er allemaal is  gebeurd binnen 
GWVV heb je het ook behoorlijk voor de kiezen 
gehad. 
De paniek was dan behoorlijk toen je aankondigde 
er mee te stoppen. Je was al die jaren een vaste 
waarde en miste bijna nooit een vergadering. Je 
had de zaakjes goed op orde en alles leek zo van-
zelfsprekend. Tot dat je aangaf dat je wilde stop-
pen en dan besef je pas welke waarde iemand 
heeft. Je kondigde je vertrek natuurlijk tijdig aan, 
zodat we de tijd hadden om een andere secretaris 
te vinden. Maar dit viel best tegen. Diverse perso-
nen zijn benaderd maar niemand wilde je plek in-
nemen. In de tussentijd beleef je gelukkig je werk-
zaamheden voortzetten.  
Toen we een jaar later eindelijk toch een zeer ge-
schikte vervanger voor je hadden gevonden in de 
persoon van Jan Roes, heb je Jan vervolgens ook 
weer goed ingewerkt.  
 
Als vrouw binnen het bestuur had je al snel je plek 
gevonden en stond je je mannetje. Je had in de 
discussie over de besluitvormingen altijd een dui-
delijke mening en kwam daar ook altijd mee. Soms 
was jouw standpunt nog wel duidelijker en strenger 
dan die van ons. 
Als bestuurslid had je ook zondags een taak en dat 
doe je nu nog steeds. Je bent de Peter Houtman 
van de Buitenham. Bij opkomst van de teams op 
het veld  heet jij de mensen welkom en maakt de 
opstellingen bekent. De manier waarop je dat doet 
geeft ook aan hoe jij je de 
afgelopen 11 jaar hebt 
gemanifesteerd binnen 
het bestuur. Kordaat, hel-
der en duidelijk.  
 
Saskia namens het hele 
bestuur wil ik je bedanken 
voor de afgelopen 10 jaar 
waarin je op een meer 
dan voortreffelijke manier 
de functie van secretaris 
hebt ingevuld.  

@ERBGDHC U@M R@RJH@ @KR RDBQDS@QHR 

5 e winterstop is inmiddels voorbij, ook al 
hebben we nagenoeg g®®n winter gehad.  
Voor de nieuwjaarsbijeenkomst wordt normaal het 
snerttoernooi gehouden maar dit jaar was een 
BBQ toernooi beter op de plaats geweest. Maar 
ook zonder winterse omstandigheden was het een 
gezellig toernooi en ook weer een hele leuke 
nieuwjaarsreceptie. 
Geen winter betekende helaas ook geen winterac-
tiviteit. De afgelopen jaren hebben we genoten 
van verschillende gezellige activiteiten, maar he-
laas dit jaar niet. Het betekende dus een korte 
winterstop en de trainingen werden weer al snel 
hervat. Alleen was de opkomst niet erg groot. 
Enerzijds had dat te maken met blessures. Ferenc 
en Marcel (Koos), twee spelers die trouw kwamen 
trainen, kampen met ernstige knieblessures. Ze 

moesten niet alleen de trainingen missen maar de 
blessures betekenen ook het eind van hun carri¯re. 
Erg vervelend voor deze twee toppers uit de selec-
tie van het derde. Het betekent dat we de transfer-
markt nog op moeten. We hebben geluk dat Freek 
ons (voorlopig) uit de brand helpt zodat we weer 
een keeper van formaat onder de lat hebben staan. 
Voor de winterstop hebben we laten zien dat de 
oudjes van het derde zich goed stand kunnen hou-
den in de 6de klasse. De laatste wedstrijd voor de 
winterstop werd uit tegen Terborg 3 met 4 - 4 gelijk 
gespeeld. Zoals zo vaak, goed gespeeld maar niet 
gekregen waar je recht op hebt. 
In de winterstop werden we uitgedaagd door het 
vierde. De trainer/leider/coach van het vierde dacht 
dat hij met zijn jeugdige team de oudjes van het 
derde de baas kon zijn. Maar de oudjes lieten de 
jeugd een kwartiertje uitrazen. Na dat speelkwartier 
namen de oudjes het roer over en werd de wed-
strijd rustig uitgespeeld en kon er na een goede 
overwinning het welverdiende pilsje worden genut-
tigd. 
De eerste competitiewedstrijd na de winterstop 
was uit tegen Winterswijk. De thuiswedstrijd was  

GDS CDQCD 
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met 4 ï 5 verloren zodat we wat recht moesten zet-
ten. Half 10 voetballen in Winterswijk betekent dat 
je vroeg moet vertrekken en dus snel moet slapen. 
Aangekomen in Winterswijk keek je je ogen uit. 
Een schitterende accommodatie, een beetje groter 
dan de Buitenham. We waren ingedeeld om op het 
hoofdveld te spelen. Op de twee tribunes kunnen 
zeker 2000 toeschouwers zitten. Maar, ik denk me-
de door de gure wind, dat aantal werd niet hele-
maal gehaald. We kwamen al snel achter en mis-
ten zelf opgelegde kansen, dan kun je een over-
winning ook wel vergeten. Het werd weer 5 ï 4. 
Vanaf het veld was het eerst een hele wandeling 
naar kleedkamer 17 en na een heerlijke douche de 
terugreis naar Varsselder. 
De week erna was de thuiswedstrijd tegen Dinxper-
lo 4. Ook hier hadden we weer wat recht te zetten. 
De uitwedstrijd werd met 1 ï 0 verloren terwijl we 
eigenlijk met drie punten naar huis behoorden te 
gaan. Op kunstgras kwam ons technisch goed ver-
zorgde spel beter tot zijn recht. Aangevuld met 
hard werken leverde dat een 3 ï 1 overwinning op. 
Het biertje na de wedstrijd smaakt dan een stuk 
lekkerder. 
Als er niet gevoetbald of getraind wordt dan hou-
den een aantal spelers van het derde contact met 
een GroepsWhatsApp. Normaal is het de bedoe-
ling dat je informatie doorgeeft over over het pro-
gramma, tijd dat je aanwezig moet zijn en meer 

van dat soort zaken. Maar leider Carlo gebruikt de 
GroepsWhatsApp ook om de jongens scherp te 
krijgen. Met allerlei fotoôs en filmpjes probeert hij 
de spelers op te fokken. Sommige filmpjes zijn 
echter zo ranzig dat je ze voor het eind al weg 
klikt, maar er zitten ook hele leuke filmpjes tussen. 
Op 23 februari stond de uitwedstrijd tegen de kop-
loper Ulftse Boys 3 op het programma. De Boys 
waren erg gebrand op een overwinning. Toen wij 
rond kwart voor 9 met het fietsje sportcomplex ôt 
Oerseveld opreden, kwamen de spelers van de 
Boys, omgekleed en wel, al naar buiten. De war-
ming up leek wel een straftraining. Wij hebben ons 
rustig omgekleed, een gewone warming up en een 
kort woordje van de leider na het voorlezen van de 
opstelling. Dat is onze voorbereiding. De Boys 
probeerde snel de wedstrijd naar hun hand te zet-
ten, maar we hielden vrij eenvoudig stand. Een 
foute pass van de Boys werd door Andres onder-
schept en zo kwam hij plotseling alleen voor de 
keeper. Koelbloedig verschalkte onze warmbloe-
digste speler de keeper zodat we met 0 ï 1 voor 
kwamen. Er werd pittig gestreden, maar we kwa-
men niet echt in de problemen. Zelf kregen we de 
nodige kansen en uiteindelijk wist Theo de 0 ï 2 in 
te schieten zodat de drie punten in de knip zaten. 
Maar de vreugde van de overwinning werd over-
schaduwd  door de zware blessure van Esger. Hij 
viel uit met een ernstige knieblessure.  Dokter 
Paul heeft de knie bekeken en geadviseerd om er 
mee naar het ziekenhuis te gaan. Inmiddels is be-
kend dat er flink wat mis is met de knie en staat er 
al een kijkoperatie gepland. Esger: sterkte en een 
voorspoedige revalidatie. 
Zit je zoals Esger behoorlijk in de kreukels krijg je 
nog meer leed voor de kiezen. Esger kreeg be-
zoek van onze reserve aanvoerder Andres. Ge-
volg: Esger op krukken valt achter oven, poot van 
een dure fauteuil afgebroken, bijzettafeltje met 
glazen en asbak aan gruzelementen. Dokter Paul 
had problemen met de kniebanden geconstateerd. 
Nu heeft Esger ook nog een kapotte meniscus. 
Andres: bedankt!!!!! (Of was het je bedoeling om 
op deze manier de plaats van rechtsbuiten te be-
machtigen??) 
Het eerste weekend van maart gaat de feestneus 
op en wordt er ontspannen carnaval gevierd. 
Daarna worden de teugels weer aangehaald voor 
het laatste stuk van de competitie. 
 
Groet Tonny 

Je hebt spelers die weigeren voor lege tribunes te spelen. 

Rabobank Graafschap-Zuid draagt het verenigings-
leven in de regio een warm hart toe. Daarom orga-
niseert zij de Rabobank Clubkas Campagne voor 
verenigingen en stichtingen. In 2014 gaat de cam-
pagne van start en Rabobank Graafschap-Zuid 
stelt ú 50.000,- beschikbaar! Ook G.W.V.V. doet 
mee aan de Rabobank Clubkas Campagne! 
 

Stemmen 
Van vrijdag 7 maart tot en met vrijdag 21 maart 
2014 mogen leden van Rabobank Graafschap-Zuid 
vijf stemmen uitbrengen op hun favoriete clubs, 
waarvan maximaal twee op dezelfde club. Elke 

stem is geld waard! De waarde van een stem 
wordt bepaald door het totaal beschikbare bedrag 
van ú 50.000,- te delen door het aantal uitgebrach-
te stemmen. G.W.V.V. ontvangt het aantal op ons 
uitgebrachte stemmen maal het bedrag dat een 
stem waard is. 
 

Oproep aan alle leden!!! 
Het is voor  G.W.V.V. belangrijk om deze actie on-
der de aandacht te brengen om zoveel mogelijk 
stemmen te vergaren. Het zou fantastisch zijn als 
jij en jouw familie en vrienden stemmen geven aan 
G.W.V.V.  tijdens de Rabobank Clubkas Campag-
ne van Rabobank Graafschap-Zuid.  
 
 
Kijk voor meer info over de Rabo-
bank Clubkas Campagne op; 
www.rabobank.nl/graafschap-zuid. 
Bedankt voor jouw steun! 

Rodj nmyd bkta  
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Hm cd vdcrsqhic 

F-V-U-U- 0 

ƊRUAU 0 
Hallo allemaal, 

 

a ijn naam is Boaz en ik ben 7 jaar. Tijdens 
de laatste wedstrijd voor de winterstop mocht ik 
pupil van de week zijn. 
Voor de wedstrijd werd ik ontvangen door Chris-
tel. Als eerste ging ik mee naar de kelder waar de 
trainer met behulp van een magneetbord de op-
stelling bekend maakte. Het was er erg gezellig, 
er werden veel grapjes gemaakt. 
Daarna gingen we omkleden en warmlopen op 
het veld. Ik mocht met de spelers overschieten en 
oefeningen doen. 
Na de warming up verzamelden we in de kleedka-
mer en de spelers riepen een hele harde yell.  Sa-
men met de tegenstander en scheidsrechters lie-
pen we het veld op. Ik mocht vanaf de middenstip 
aftrappen en naar de goal van de tegenstander 
dribbelen om een doelpunt te scoren. Tijdens de 
wedstrijd zat ik bij de reservespelers in de dug-
out. Het was een leuke wedstrijd en we hebben 
met 6 ï 1 gewonnen! 
Na afloop kreeg ik een snoepzakje en een AA-tje. 
Ook kreeg ik een foto van het elftal en een bal 
met de handtekening van alle spelers.  
Ik wil iedereen van GWVV 1 en Christel bedanken 
voor de leuke middag!   
 
Groetjes Boaz Kwak 

 

OTOHK

U@M 

CD VDDJ 

Shdr Ekhord 
 

Hm cd vdcrsqhic 

F-V-U-U- 0 

ƊSdqanqf 0 
 

I oi ik ben Ties Flipse en ik 
ben 9 jaar . Zondag was ik 
pupil van de week.  

Ik ging samen met mijn 
ouders en broer naar het 
voetbalveld. Daar kregen 
we wat te drinken van 
Christel. 
Daarna ging ik naar de kel-
der voor de wedstrijd be-
spreking. Dat was super 
leuk maar duurde wel heel 
lang. 
In de kleedkamer hebben 
we ons omgekleed. Toen 
gingen we naar het veld 
om ons voor te bereiden. 
Dat vond ik erg leuk, want 
we gingen allemaal dingen 
doen. Bijvoorbeeld war-
ming-up en in de goal 
schieten. 
Ik vond het heel leuk want 
ik heb allemaal nieuwe 
trucjes geleerd. 
 
Varsselder moest tegen 
Terborg spelen. Het was 
heel spannend. Gelukkig 
wonnen we nog op het 
eind. Het werd 2-1 voor 
Varsselder. 
 
Allemaal bedankt ik vond 
het echt super vet! 
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RONMRNQDM F-V-U-U- @ƊITMHNQDM LHCCDKR RONQSS@RRDM 

5 e G.W.V.V. ï A-junioren hebben eind 
2013 uit handen van de heer Kozan en Sche-
pers sporttassen in ontvangst mogen ne-
men.  
Door deze vorm van sponsoring kunnen de A-
junioren zich als een collectief team presente-
ren. We bedanken de bedrijven Schepers Elec-
tro service en Kozan Pizzeria & Dºner voor dit 
mooie gebaar richting de A-junioren. Na de ge-
speelde wedstrijd werd er in het Dorpshuus nog 
even lekker nagenoten van de lekkere  pizzaôs 
van Kozan. 
Foto rechts aanvoerder Cas de Neling en kee-
per Tim Splithof bedanken de betreffende be-
drijven door het geven van een bloemetje. 


